
Потпуно  функционалан  Уставни
суд ФБиХ од кључне важности
за  поштовање  Устава  ФБиХ  и
владавине права

Високи представник поздравља данашње именовање у Дому народа
Парламента ФБиХ и на посљедњу упражњену позицију судије у
Уставном суду ФБиХ. Високи представник жели да упути похвале
због данашње одлуке делегата Дома народа Парламента ФБиХ.

Потпуно функционалан Уставни суд ФБиХ, у пуном саставу, што
омогућава том суду да изабере судије на упражњена мјеста у
Савјету за витални интерес, након година одлагања и политичких
блокада,  је  важан  елеменат  у  обнављању  владавине  права  и
функционалних институција у Федерацији Босне и Херцеговине.
Високи представник је рекао да је ово именовање важан корак у
провођењу  Пакета  функционалности  ФБиХ  који  је  донио  2.
октобра.

Високи  представник  Кристијан  Шмит  је  поздравио  данашње
комплетирања именовања судија у Уставни суд ФБиХ, чиме је
осигуран  неометан  рад  ове  кључне  институције  на  поштовању
Устава ФБиХ и спречавању даљих блокада. Високи представник је
честитао свим новоименованим судијама Уставног суда ФБиХ.

Високи представник сада очекује брзо формирање законодавне и
извршне власти, у складу са вољом бирача израженом на дан
избора. Не може бити даљих одлагања ни политичких игара које
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би држале ФБиХ као таоца, додао је високи представник.


